



Protokoll styrelsemöte S01

Närvaro:	Felix Aronsson	Ordförande
	Sofie Eliasson	Sekreterare
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Olof Svensson	Sexmästare
	Henrik Montan	Industrimästare
	Johannes Jakobsson	Källarmästare
	Erik Iveroth	Överphös
	Edward Linderoth-Olson	SRD-ordförande
	Tobias Johannesson	Programmästare
	Erik Lundh	E-ordförande

§1	OFMÖ	Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 17:14
§2	Tid och sätt	Tid och sätt godkändes
§3	Val av	Sofie Eliasson väljs som ständig sekreterare under 2009
§4	mötessekreterare Adjungeringar	
§5	Föredragningslista	Tobias föreslår tillägg på inköp av switchar §20.5
§6	Föregående mötesprotokoll	Erik ska sparka på föregående sekreterare att äldre protokoll bokförs
§7	Meddelanden	Edward meddelar att SRD jobbar på Tobias meddelar att Geekend inträffar nästa helg Olof föreslår att man ska införskaffa nya städ-moppar för envetna fläckar, ska kontakta städ
§8	Vice Ordförande	Ordförande föreslår Fredrik Andersson till valet av Vice Ordförande. Inga Andra nomineringar, styrelsen enig att Fredrik Andersson blir vald.
§9	Firmatecknare	Styrelsen beslöt att styrelsen gemensamt, samt Ordförande Felix Aronsson och Skattmästare Fredrik Andersson var för sig tecknar sektionens firma.
§10	Justeringspersoner	Styrelsen beslutar att stadgarna från tidigare år följs samt att Sekreterare och Ordförande justerar protokollen efter varje möte
§11	Tid för styrelsemöte	Styrelsen beslutar att möten inträffar Tisdagar 12.15
§12	Styrelsepresentation, E-huset	Presentation kommer ske för följande personer: Cederwall, PH och studievägledningen. Tid för presentationen inför PH och studievägledningen sker fredag 23/1
§13	Styrelsepresentation, sektionsmedlemmar- na	C1 och D1 Onsdag 28/1 9.00



- C3 och D2 Tisdag 3/2 11.00
- C2 och D3 Onsdag 4/2 11.00
- D3 Tisdag 3/2 9.00
- §14 Styrelseshippte Felix meddelar att nya styrelsen lämnar skolan Fredag den 30/1 17.00 i två bilar. Tobias ska kontakta Philip Ridderheim för ett eventuellt lån av bil. Olof kontaktar Jessica Nilsson för ett eventuellt lån av bil. Felix kontaktar kåren för ett eventuellt lån av Rulle. Gamla styrelsen ansvarar för ett ordna fram en egen bil och kommer upp under lördagen. Fredrik informerar om att ekonomiutbildningen kommer att ske under lördagen
- §15 Sektionsmöten Felix föreslår att VTM sker den 22 April
Erik föreslår nytt datum den 29 April
Preliminärt beslut för den 29 April
- §16 Preliminär kalender E-middag, Erik Lundh återkommer med förslag på datum efter nästkommande E-styrelsemöte
Shiptesgasque den 20 Februari LV5
Styrelseutbildning den 21 Februari LV5
Sommarphest den 5 eller 6 Juni bestäms preliminärt
- §17 Attesteringsregler Styrelsen **beslöt** följande: Varje mästare attesterar sitt mästeri. Ordföranden attesterar skattmästaren och styrelsen. Vice Ordförande attesterar ordföranden personligen. Samtliga inköp större än 1000 kr skall kontrolleras med skattmästaren innan så att det kan säkerställas att det finns pengar till detta. Alla kontantbe-
lopp överstigande 3000 kronor skall och måste räknas av minst två personer.
- §18 Posthämtningsregler Styrelsen beslutar att Sofie Eliasson ansvarar för posthämtningen
- §19 Städregler Felix ska ordna ett städschema för städning av styrelserummet
- §20 Styrelsepresentation, Felix ska kolla upp fler förslag på tryckerier till nästa möte.
- §20.5 tröjor
Switchar Tobias meddelar att Geekend tidigare lånat Farsans switchar, men nu när han avgått som lanpartyansvarig har ett behov av egna switchar uppkommit. Tobias ska kontakta DF för en eventuell sponsring av switchar till nästa möte. Föreslag har även kommit på att höja biljettpriset.
- §21 Övrigt Erik Lundh meddelar att husstyrelsen hälsar att styrelsemöten för E och D kan bokas i 1426
Olof föreslår införskaffning av nya kockknivar, Skattmästaren godkänner inköpet.



Edward föreslår att kopian slängs ut och ett förvaringsskåp införskaffas. Förvaringsskåp utesluts och nytt förslag kommer på klädhängare

Olof tillägger att en ny kassaapparat måste införskaffas. Olof ska kolla upp kostnadsförslag. Vi bordlägger punkten.

Erik besökte PH och meddelar att han har ett överflödigt skåp att ersätta metallskåpet i sexförrådet med.

Förslag kom på inköp av kassaskrin att använda sig av vid sektionsevenemang för att lättare hålla koll på inkomsterna vid försäljning av t.ex. evenemangsbiljetter. Skattmästaren ska kolla upp ett eventuellt inköp av kassaskrin att låna ut till mästerierna.

Erik meddelar om inbrottsförsöket som skedde morgonen den 17/1. PH har blivit meddelad och personen är sedan tidigare känd av polis.

Felix meddelar att städning av styrelserummet kommer att ske Fredag den 23/1 efter 12.00.

§22 OFMA

Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat kl 19:56

Vid protokollet

Justeras

Sofie Eliasson
Mötessekreterare

Felix Aronsson
Ordförande